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Wfoclawek, 1 8 listopada 2020r.

Pan

Andzei Golgbieski

Radny Rady iliasta Woclawek

W odpowiedzi na wniesion4 interpelacjq migdzysesyjnq w sprawie budowy boiska

wielofunkcyjnego na terenie Szkoly Podstawowej nr 10 upzejmie informujg, ze iloS6 propozycji

skladanych do bud2etu na2021rok znacznie pzekraczamo2liwo6ci finansowe Miasta.

Majqc na wzglgdzie zasadnoS6 Pana wniosku informujg, 2e w pzypadku pozyskania oszczgdnosci

w procesie realizacji zadafi inuestycyjnych zadanie zostanie zaproponowane do przyszlorocznego

bud2etu, b{2 jako zadanie na przyszle lata bud2etowe.

Dowiadomo$ci:

Wydzial Oryanizacyjno-Pnwny i Kadr

dr Harek Wortkoil*l


